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Vragen van het lid Remkes (VVD)
aan de staatssecretaris van Financiën
over het invorderingsbeleid van de
Belastingdienst. (Ingezonden
25 januari 2010)

1
Zijn de berichten die de VVD-fractie
heeft ontvangen waar dat het
invorderingsbeleid van de
Belastingdienst per 1 januari jl. is
herzien en dat als gevolg hiervan
aanslagbedragen kleiner dan € 1500
standaard als oninbaar worden
verklaard en dat voor bedragen
kleiner dan € 1000 geen
beslagopdrachten aan deurwaarders
meer worden gegeven?

2
Zo ja, wat is het invorderingsbeleid in
bredere zin en op welke gronden is
het beleid gewijzigd? Wat was de
invorderingspraktijk tot 1 januari
2010?

3
Welk totaalbedrag op jaarbasis loopt
de Belastingdienst aan inkomsten mis
als gevolg van dit gewijzigde beleid?

4
Deelt u de opvatting dat dit
gewijzigde beleid totaal niet is uit te
leggen aan mensen die ieder jaar
keurig aan hun fiscale verplichtingen
voldoen en dat dit de belastingmoraal
ondergraaft?

5
Bent u bereid het invorderingsbeleid
aan te passen?
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